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írásbelikérdés

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszöny!

„Színházi törvény IV .” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hille r
Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A színházi törvény koncepciójával kapcsolatban felmerült annak a kérdése, hogy szabad-e újab b

szereplőket bevonni a finanszírozásba akkor, ha az állami támogatása teljes keretösszege a z
inflációval arányos mértékben csökken. Ráadásul az önkormányzatok évrő l-évre kevesebb
pénzből gazdálkodhatnak a Gyurcsány-kormány önkormányzat ellenességének következtében .

Kérdezem Miniszter urat:

Ha a támogatottak köre b ővül, miközben a támogatás nem emelkedik, akkor ön mely színházak
költségvetési támogatását akarja csökkenteni?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2008 . január 15.

Halász Jáno s
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